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یک مدیربرنامه مانع 
انتقال آزادی به پرسپولیس

باشـــگاه  می شـــود  شـــنیده  کـــه  روز هایـــی  در 
پرســـپولیس در حال مذاکره با گزینه های مختلف 
برای پست مهاجم اســـت، نام های زیادی پیرامون 
خـــط حملـــه سرخ پوشـــان به گـــوش می رســـد و 
حتـــی این تیم در ســـایه مشـــغول مذاکـــره با چند 

گزینـــه مد نظر اســـت.
بـــا  بـــود  مشـــخص  پیـــش  مدت هـــا  از  تقریبـــاً 
قیمت هایـــی کـــه جـــواد آقایی پـــور به باشـــگاه ها 
پیشـــنهاد می دهـــد، جـــذب او کار ســـرخابی های 
تهران نیســـت و یا باید به ســـراغ تیم هـــای عربی 
برود و یا ســـراغ تیم های صنعتی شهرستانی که در 
نهایت هم مدیرعامل باشـــگاه استقلال خوزستان 
از امضـــای قـــرارداد آقایی پـــور با یک تیـــم صنعتی 

متمـــول خبر داد.
در چنین شـــرایطی باشـــگاه پرســـپولیس به سراغ 
گزینه هـــای دیگر بـــرای خـــط حمله رفته اســـت؛ 
یکـــی از گزینه هـــای جـــدی ایـــن باشـــگاه در حال 
حاضـــر علـــی علیپـــور اســـت کـــه پیشـــنهادی 40 
میلیـــاردی بـــه باشـــگاه پرســـپولیس ارائه کـــرده و 
همین موضـــوع باعث توقف مذاکـــرات درویش با 

مدیربرنامـــه این بازیکن شـــده اســـت.
گزینه دوم پرســـپولیس هم محمدرضا آزادی است 
که گفته می شـــد با یک باشـــگاه نه چندان مطرح 
و معتبـــر اماراتی بـــه توافقات ابتدایی هم دســـت 
پیـــدا کـــرده اما بـــه جهت علاقـــه به ســـرخ پوش 
شـــدن، بـــاب مذاکـــره بـــا مدیران ایـــن تیـــم را باز 

گذاشـــته است.
البتـــه یک منبـــع آگاه به ایران ورزشـــی اطلاع داد، 
از آنجایـــی کـــه مدیربرنامـــه علی علیپـــور و آزادی 
یک فرد مشـــترک اســـت، گویـــا ایـــن مدیربرنامه 
بـــه آزادی اعـــلام کـــرده کـــه می خواهد علیپـــور را 
به پرســـپولیس ببـــرد و او را مجبور کـــرده تا با تیم 

اماراتی مذاکـــره کند!

ناصر قراگزلو
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سوژه

ویزای گاریدو صادر شد، مجوزش نه
بـــا پیگیری های باشـــگاه پرســـپولیس ویزای ســـرمربی 
اســـپانیایی این تیـــم برای حضـــور در ایران صادر شـــد.

بعـــد از امضای قـــرارداد خوان کارلوس گاریدو با باشـــگاه 
پرســـپولیس، مســـئولان این باشـــگاه پیگیر صدور ویزا و 
مجـــوز فعالیت او در ایـــران بودند که  دیروز خبر رســـید 
ویـــزای ایـــن مربـــی بـــرای حضـــور در ایران صادر شـــده 
اســـت. ویـــزای گاریـــدو در حالی صادر شـــده کـــه تا روز 
گذشـــته مجوز کار او در ایران از سوی شورای برون مرزی 

وزارت ورزش صادر نشـــده بود.
البتـــه روز گذشـــته محمدشـــروین اســـبقیان، معـــاون 
توسعه ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
در مـــورد عـــدم صـــدور مجـــوز فعالیت خـــوان کارلوس 
گاریدو، گفـــت: با کلیـــات این موضوع موافقت شـــده و 
تنها یکســـری مســـائل اداری باقیمانده که آن هم انجام 
خواهد شـــد. به نظر می رســـد بـــا پایان یافتـــن مراحل 
بوروکراســـی اداری ایـــن مجـــوز نهایتاً در ابتـــدای هفته 

آینده صادر شـــود.

تشریفات انتقال سهام پرسپولیس 
انجام می شود

بعد از انتشـــار خبـــری در یکـــی از خبرگزاری هـــا درباره 
اینکه ســـه بانـــک از بانک های خریدار ســـهام شـــرکت 
پرســـپولیس مدارک خود را به ســـازمان خصوصی سازی 
نداده اند این ســـازمان جوابیه ای بـــرای خبرگزاری مورد 
اشـــاره فرســـتاد.در این جوابیه آمده اســـت: »در ارتباط 
بــــا واگذاری 85 درصـد ســــهام شرکت فرهنگی ورزشی 
پرســـپولیس بـــه کنسرســـیومی متشـــکل از بانک هـــای 
شـهر، تجــــارت، ملـت، صـادرات، رفـاه کـارگران و اقتصاد 
نویـــن، بـــا توجـــه بـــه ترکیـــب خریـــداران، واگـــذاری و 
تشـــریفات اداری و نقـــل و انتقال، روند طبیعــــی خــــود 
را طــــی می نمایــــد لــــذا صرف نظر از مغایـــرت جزئیات 
خبـــر منتشـــره بـــا وقایع مربـــوط بـــه واگـــذاری مزبور، 
ضــــمن تأکید بـــر همـــکاران محتـــرم آن خبرگـــزاری در 
خصوص پیگیــــری موضـوعات و انتشــــار اخبـار مربوط 
بـــه خصوصی ســـازی از مبـــادی رســـمی از طریـــق واحد 
روابط عمومی ایــــن ســــازمان، پاســـخ این ســـازمان به 
گـــزارش مزبور، منتشـــر گـــردد.« ایـــن اتفـــاق در حالی 
رقـــم خـــورده که نـــام خریـــداران باشـــگاه اســـتقلال که 
همزمـــان بـــا پرســـپولیس بـــه هلدینـــگ خلیج فارس و 
پتروشـــیمی های زیر مجموعه آن واگذار شـــد، در تاریخ 
22 اردیبهشـــت ماه در تابلـــوی فرابورس به ثبت رســـید 
اما برای پرســـپولیس با گذشـــت حدود 70 روز هنوز این 

اتفاق نیفتاده اســـت.

پیشنهاد جدید گئورگی از اندونزی
طبیعـــی بـــود کـــه بعـــد از درخشـــش در یـــورو 2024 و 
بخصـــوص دو بـــازی آخـــر گرجی هـــا مقابـــل پرتغـــال و 
اسپانیا که گولســـیانی در ترکیب اصلی حضور داشت او 
با پیشـــنهادهایی مواجه شـــود اما از یک سو طبیعی بود 
بازیکنی که 33 ســـالگی را رد کرده پیشـــنهاد چشمگیر 
اروپایـــی نداشـــته باشـــد. بـــا ایـــن وجـــود بعـــد از خبر 
پیشـــنهاد قهرمان ســـوپرلیگ هند حالا یک تیم از لیگ 
اندونـــزی هم برای جذب گولســـیانی پا پیش گذاشـــته 
اســـت. مدیران باشـــگاه »پرســـیب باندونگ« دنبال پر 
کـــردن ضعف های خطـــوط دفاعـــی خود هســـتند و با 
توجـــه به عملکـــرد خوب گولســـیانی در پرســـپولیس و 
تیم ملی گرجســـتان می خواهند این بازیکن 33 ســـاله 
را جذب کنند. پرســـیب باندونگ فصل گذشـــته نایب 
قهرمـــان لیگ اندونزی شـــد. این پیشـــنهادها در حالی 
رونمایی می شـــود که گولسیانی در آخرین مصاحبه اش 
تأکیـــد کـــرده اولویتـــش بـــرای فصـــل آینده مانـــدن در 

پرســـپولیس است.

تکلیف نعمتی اوایل هفته آینده 
مشخص می شود

علی نعمتـــی مدافع ملی پوش پرســـپولیس که طلب 
شـــش میلیـــاردی از پرســـپولیس دارد تـــا ایـــن لحظه 
مطالباتـــش را دریافت نکرده اســـت. نعمتی صحبت 
جدیـــدی هـــم بـــا پرســـپولیس نداشـــته و بـــا وجود 
پیشنهاد از سوی ســـه تیم لیگ برتری، پاسخی به آنها 
نداده اســـت. در ایـــن بین گفته می شـــود اوایل هفته 
آینـــده شـــرایط این بازیکن با پرســـپولیس مشـــخص 
خواهـــد شـــد و باشـــگاه با مدافـــع خودش به شـــکل 
جـــدی وارد مذاکره می شـــود تـــا تکلیف ایـــن بازیکن 

را مشـــخص کند.

تماس با بشار رسن تکذیب شد
از وقتی بشـــار رسن از پرســـپولیس جدا شده و به قطر 
رفته  در هر پنجره نقل و انتقالاتی صحبت از بازگشـــت 
او مطرح می شـــود اما به نظر می رســـد ایـــن هم یکی از 
خواســـته های گروهی از هواداران اســـت کـــه با مطرح 
شـــدن در فضای مجازی تبدیل به خبـــر و بعضاً مطالبه 
هواداری می شـــود! واقعیت اینکه مدیران پرسپولیس 
تاکنـــون خرید جدیـــدی نداشـــته اند و تنها بـــا مرتضی 
پورعلی گنجـــی و وحید امیری تمدید قـــرارداد کرده اند. 
در روزهـــای اخیـــر و در فضای مجازی عنوان شـــده بود 
که پرسپولیســـی ها خواهان جذب بشـــار رسن هافبک 
عراقی ســـابق خود شـــده اند کـــه این موضـــوع صحت 
نـــدارد. هیچ فردی از ســـمت باشـــگاه پرســـپولیس با 
رســـن یـــا نماینـــده او دیـــدار و مذاکـــره نداشـــته و این 
هافبـــک عراقی به پرســـپولیس بـــاز نخواهد گشـــت. 
لازم بـــه ذکر اســـت کـــه در نقـــل و انتقـــالات نیم فصل 
ســـال گذشـــته نیز اســـم ایـــن بازیکـــن برای پیوســـتن 
به پرســـپولیس شـــنیده می شـــد که همـــان موقع هم 
تکذیب شد. پرســـپولیس با ســـروش رفیعی برای این 
پســـت به توافق رســـیده و قـــرارداد او پس از بازگشـــت 
بـــه ایران تمدیـــد خواهد شـــد .رفیعی در حـــال حاضر 
بـــا خانـــواده در کانادا بســـر می بـــرد و با اینکه قـــرار بود 
ســـومین تمدیدی پرسپولیس باشـــد اما ظاهراً سفر او 

باعث شـــده تـــا این اتفاق بـــا تأخیر مواجه شـــود.
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معادله چند مجهولی خط آتش پرسپولیس

ارنج خط حمله پرســـپولیس و مشخصاً 
آنچـــه در اســـکواد این تیم بـــرای فصل 
آینده در مورد پســـت مهاجم نوک وجود 
دارد، می تواند یکـــی از معادلات مربوط 
به ایـــن تیم در فصـــل نقـــل و انتقالات 
باشـــد. معادلاتـــی که با در نظـــر گرفتن 
اخبار، شـــایعات و تحرکات اخیر مربوط 
به بازیکنان در روزهای اخیر فوق العاده 

پیچ خـــورده و مبهم دنبال می شـــود.
واقعیـــت اینکـــه در سیســـتم مـــد نظر 
خوان کارلـــوس گاریدو که بـــه احتمال 
فراوان 3-3-4 خواهد بود پرســـپولیس 
یک مهاجـــم نوک کلاســـیک بیشـــتردر 
ترکیـــب اصلـــی نیـــاز نـــدارد امـــا طبق 
قاعـــده حداقـــل بایـــد یـــک مهاجـــم 
شـــاخص دیگر نیز روی نیمکت باشـــد 
تا در موقع لـــزوم به کمک تیمش بیاید 

و گـــره کار را بـــاز کند.
باشـــگاه پرســـپولیس به عنـــوان اولین 
گزینـــه شـــهریار مغانلو را هـــدف گرفت 
امـــا خیلی زود پـــی برد که او بـــه امارات 
خواهد رفت. پرســـپولیس ابتدا ســـراغ 
بازیکنانـــی در خـــط میانـــی و به صورت 
مشـــخص وینگر رفـــت اما بعـــد از چند 
روز بحـــث جـــذب مهاجـــم هـــم پیش 
آمد. بـــا این وجود درســـت بـــه موازات 

شـــروع مذاکره بـــا علی علیپور، ســـر و 
کلـــه مهدی عبـــدی هم در ســـاختمان 
باشگاه پیدا شـــد. با این حال از آنجایی 
کـــه عبـــدی بـــا باشـــگاه پرســـپولیس 
قـــرارداد دارد فعـــلاً او تنهـــا مهاجم نوک 
شـــناخته شـــده ســـرخ ها بـــه حســـاب 
می آیـــد. در عین حال دایـــره مهاجمان 
نـــوک پرســـپولیس بـــا در نظـــر گرفتن 
اینکه بحـــث تمدید با عیســـی آل کثیر 
مطـــرح اســـت، مذاکره با علـــی علیپور 
ادامـــه دارد و اخیـــراً صحبـــت از جذب 
محمدرضا آزادی مطرح شـــده می تواند 

جذاب اما پردردســـر باشـــد.
ایـــن جهـــت کـــه هـــوادار  از  جـــذاب 
فکـــر  ش  خـــود پیـــش  لیس  پرســـپو
می کنـــد چقدر خـــوب می شـــود که اگر 
هر چهار مهاجم نامبرده را در اســـکواد 
فصـــل داشـــته باشـــیم امـــا پردردســـر 
اینکه نه سیســـتم نه لیســـت بزرگسال 
پرســـپولیس چنین اجازه ای به مدیران 

باشـــگاه نمی دهـــد.
در عیـــن حـــال پیرامـــون هـــر کـــدام از 
ایـــن مهاجمان و ادامه همـــکاری با آنها 
مشـــکلاتی وجود دارد. عیســـی آل کثیر 

پـــول بیشـــتری می خواهد و خواســـتار 
این اســـت تـــا به انـــدازه بازیکنـــان رتبه 
یـــک تیمش پـــول بگیرد. علـــی علیپور 
نیـــز بالاتر از ســـقف باشـــگاه می خواهد 
و دنبال اعدادی نزدیـــک به آنچه ظاهراً 
تیم هـــای دیگر به او پیشـــنهاد داده اند، 
می گـــردد. در مـــورد مهـــدی عبـــدی و 
آینده اش هنوز ابهام وجود دارد و شـــاید 
به همین خاطر اســـت که پرســـپولیس 
دنبـــال محمدرضـــا آزادی رفته اســـت. 
مهاجمـــی که نیـــم فصل لیگ بیســـت 
وســـوم هم دنبالش رفت اما نتوانســـت 

با مبلغ درخواســـت نســـاجی و تقاضای 
این باشـــگاه کنـــار بیاید.

حالا جدا از مســـأله دروازه بـــان اصلی، 
ترکیـــب  تکمیـــل  و  راســـت  مدافـــع 
مدافعـــان میانی، پرســـپولیس در خط 
حملـــه هـــم دچـــار مشـــکل اســـت و با 
توجـــه بـــه گـــره خـــوردن مذاکـــرات با 
علیپـــور و انفعـــال در مـــورد آل کثیـــر و 
عبـــدی، این تهدیـــد وجـــود دارد که در 
صورت به بن بســـت رســـیدن مذاکره با 
آزادی ماجرای تکمیـــل کادر مهاجمان 

تیم چطـــور پیـــش خواهـــد رفت.

رفیعی: اسپانیا حریف آلمان نمی شود

شخصاً دوست دارم بیرانوند بماند
وطنخواه: یازده سال بازی کردم یک بار ناز نکردم

دوست داشتم سرمربی پرسپولیس ایرانی باشد

رضـــا وطنخـــواه مدافـــع چـــپ اســـبق 
پرســـپولیس و تیـــم ملـــی کشـــورمان، با 
انتقـــاد از شـــرایطی کـــه بیرانونـــد بـــرای 
پرســـپولیس ایجاد کـــرده می گوید هیچ 
وقت برای باشـــگاهش ناز نکرده اســـت.

 طرفدار فوتبال انگلستان 
هستید اما تیم مورد علاقه تان 
به سختی از سد تیم اسلواکی 

گذشت؟
بـــه هر حال تیـــم ضعیفی در یـــورو وجود 
ندارد چه بســـا کـــه دیدیم تیم هـــای کم و 
نام نشـــان تر موفـــق به حـــذف تیم های 
بزرگتر شـــده اند. تیـــم اســـلواکی هم در 
این دوره تیم خوبی نشـــان داد و ضعیف 
نبود اما هـــر چه که بود تیـــم انگلیس به 
دلیل تجربـــه بالاتر و بازیکنـــان باکیفیتی 
ماننـــد هـــری کیـــن و جـــود بلینـــگام در 
نهایـــت موفق شـــد تیـــم ملی اســـلواکی 
را شکســـت دهـــد تـــا در مرحلـــه بعد به 

مصاف ســـوییس برود.
 فکر می کنید انگلیس قادر 
است از سد تیم سوییسی 
که تیم ایتالیا را حذف کرد، 

بگذرد؟
ســـوییس تیـــم خوبـــی نشـــان داده امـــا 
حریـــف انگلیـــس نخواهد شـــد و باز هم 
بازیکنـــان بـــزرگ انگلیـــس بـــا کار بهتـــر 
تیمی شـــرایط را به گونـــه ای تغییر داده و 
بســـاط پیروزی تیمشـــان را مهیا خواهند 
ســـاخت. فرانســـه هم تیم خیلی خوبی 
اســـت و به نظرم یک پای فینـــال باز هم 

انگلیس خواهـــد بود.
 شرایط حضور مربی 

اسپانیایی هم در پرسپولیس 

به اما و اگر کشیده شده. در 
این خصوص چه صحبتی 

دارید؟
بـــی  مر ص  خصـــو ر  د صحبتـــی  مـــن 
اســـپانیایی نـــدارم چـــون از روز اول هم 
دوســـت داشـــته و دارم که مربـــی ایرانی 
ســـرمربی پرسپولیس شـــود. من بشدت 
بـــه ایـــن موضـــوع اعتقـــاد دارم کـــه در 
پرســـپولیس مربیان خوب کـــم نداریم. 
مربیانـــی مانند علی دایـــی و کریم باقری 
که بهترین هســـتند و قادرنـــد به بهترین 
شـــکل ممکـــن تیمشـــان را هدایت کنند 
امـــا متأســـفانه نمی دانـــم دوســـتان بـــه 
چه دلیلـــی از این مربیان بـــزرگ داخلی 
عبـــور کردنـــد و رأی بـــه حضـــور مربـــی 

خارجـــی دادند.
 در خصوص بیرانوند و 

شرایطی که این دروازه بان 
با پرسپولیس پیدا کرده چه 

صحبتی دارید؟
11 ســـال در پرســـپولیس بودم و در سه 
پســـت بک چپ، هافبـــک چپ و گوش 
چـــپ بهتریـــن نمایش ها را ارائـــه دادم 
و بـــا تمـــام وجـــود بـــرای تیـــم محبوبم 
تـــلاش کـــردم و قهرمانی های زیـــادی را 

هم به دســـت آوردم اما هیچ وقت برای 
پرســـپولیس ناز نکردم. در حال حاضر 
هم معتقدم پرســـپولیس آنقدر بیچاره 
نشـــده که بیرانونـــد بخواهد بـــرای این 
تیـــم ناز کند به همیـــن دلیل هم به این 
دروازه بـــان می گویم که در پرســـپولیس 

بمـــان و با آبروی خـــودت بازی نکن.
 اما بازیکنان جدایی طلبی 

مانند بیرانوند و چند بازیکن 
دیگر خواهان گرفتن آپشن 

و حق و حقوق خودشان 
هستند، به همین دلیل 

خودشان را محق می دانند!
مـــن خـــوب درک می کنـــم کـــه فوتبـــال 
حرفـــه ای شـــده و شـــرایط فـــرق کـــرده 
اســـت امـــا بـــه هـــر حـــال بازیکـــن هـــم 
بایـــد بدانـــد کـــه ایـــن همـــه موفقیـــت و 
محبوبیـــت و قهرمانـــی را فقـــط در تیمی 
مانند پرســـپولیس می توانســـت کســـب 
کنـــد و باور کنیـــد در تیم هـــای دیگر اصلاً 
چنیـــن شـــرایطی وجـــود نـــدارد و بازیکن 
بعـــد از تـــرک پرســـپولیس می فهمد چه 
اشـــتباهی کرده و به نوعـــی بعد از جدایی 
از پرســـپولیس همـــه چیـــز را از دســـت 

خواهـــد داد.

امیررضا رفیعی کـــه فصل قبل در چند 
بـــازی به همـــراه پرســـپولیس در لیگ 
به میـــدان رفـــت و چهار کلین شـــیت 
داشت در صورت جدایی بیرانوند برای 
فصل آینده هم شـــرایط حســـاس تری 
خواهد داشـــت. به بهانه یورو و شرایط 
پرســـپولیس مصاحبـــه ای بـــا رفیعـــی 

داشتیم.

 در بین دروازه بان های یورو 
عملکرد کدام دروازه بان را 

بیشتر می پسندی؟
من از بچگـــی نویر را دوســـت دارم و از 
شـــخصیت دروازه بان تیـــم ملی آلمان 
و ســـبک دروازه بانی اش خیلی خوشم 
می آیـــد و او را بـــه نوعی الگـــوی خودم 

. نم ا می د
 تیم مورد علاقه ات در یورو 

چه تیمی است؟
من طرفـــدار تیم ملی آلمان هســـتم و 
معتقدم این تیم قهرمان خواهد شـــد.

 یعنی آلمان از سد اسپانیا 
گذر خواهد کرد؟

 اســـپانیا تیـــم خوبی اســـت اما حریف 
آلمان نخواهد داشـــت. اطمینان دارم 
که آلمان از ســـد اســـپانیا عبور خواهد 
کـــرد و در نهایت هم به فینال رســـیده 

و قهرمان خواهد شـــد.
  از شرایط خودت بگو. در 

تعطیلات چه می کنی؟
مربـــی اختصاصـــی دارم و خـــودم هم 
جـــدا از تمرینـــات دروازه بانـــی خاصی 

کـــه دارم وزنـــه می زنم تا شـــرایط بدنم 
شود. حفظ 

 در خصوص بیرانوند که 
درباره جدایی اش خیلی 

صحبت می شود چه نظری 
داری؟

هر کســـی بمانـــد باید همـــه توانش را 
بگـــذارد تـــا تیم برنده شـــود امـــا جدا 
از این مورد من شـــخصاً دوســـت دارم 
بیرانونـــد بماند چون با ایشـــان رابطه 
خیلی خوبی دارم و خیلی در مســـائل 
دروازه بانی به من کمک کرده اســـت.

 در رابطه با درخشش 
همبازی ات در یورو چه 

نظری داری؟
از بازی هـــای خـــوب گولســـیانی خیلی 
خوشحال شدم و از تماشای بازی های 
گرجســـتان با گئورگی لذت بردم. او در 
خط دفاعی تیم ملی گرجســـتان واقعاً 

خیلی خـــوب بازی کرد.
 در مورد حضور پرسپولیس 

در لیگ نخبگان آسیا و 
شانس موفقیتش با توجه 

جدایی بعضی از بازیکنان و 
نگرانی هایی که وجود دارد 

چه صحبتی داری؟
به هر حال امیـــدوارم بهترین اتفاق ها 

برای تیم بیفتد.
 اما موضوع تقویت تیم فعلاً 

با مشکل مواجه شده و 
چند بازیکن خواهان جدایی 

شده اند؟
من دوســـت دارم تیم تقویت شـــود 
و بهترین شـــرایط را پیـــدا کند تا در 
آســـیا هـــم حرف هـــای زیـــادی برای 
گفتـــن داشـــته باشـــیم امـــا واقعـــاً 
بازیکـــن  خصـــوص  در  نمی توانـــم 
دیگـــری حرفـــی بزنـــم چـــون هـــر 
کســـی راه خودش را می رود و درباره 

خـــودش تصمیـــم می گیـــرد.
 گاهی اخبار ناامیدکننده ای 
در خصوص پرسپولیس در 

فصل نقل و انتقالات شنیده 
می شود؟

مـــن بـــه بعضـــی از مســـائلی کـــه در 
فضای مجـــازی وجـــود دارد توجهی 
ندارم اما شـــرایط تیم مـــان را خوب 
می دانم ضمـــن اینکـــه روحیه ای در 
پرســـپولیس وجود دارد که تا لحظه 
آخر می جنگیـــم و خیلی امیدواریم.

مصاحبهگپ

ماجرای علیرضا بیرانوند و باشگاه پرسپولیس همچنان 
یـــک موضوع پـــر از گره و مبهـــم به نظر می رســـد و اصلاً 

معلوم نیست چه سرنوشـــتی خواهد داشت.
بـــا اینکه بحـــث تعیین تکلیف پرونده فســـخ او با کمیته 
تعیین وضعیـــت اســـت و قرار شـــده روز بیســـتم تیرماه 
جلســـه ای در ایـــن بـــاره تشـــکیل شـــود امـــا در روزهای 
اخیر صحبت از پشـــیمانی بیرو هم مطرح بوده اســـت.
بـــا ایـــن وجـــود دربـــاره ارتبـــاط بیرانوند و پرســـپولیس 
شـــایعات زیادی به گوش می رســـد و اصلاً معلوم نیست 
واقعاً آشـــتی ای در کار باشـــد یا پرونده حقوقی و پیچیده 
شود. شنیده شـــده بیرانوند به باشگاه پرسپولیس گفته 
در قبال قراردادی 40 میلیارد تومانی حاضر به بازگشـــت 
اســـت اما پرسپولیســـی ها در پاســـخ گفته اند کـــه بیرو 
تنهـــا در صورتـــی می توانـــد برگـــردد که دقیقاً براســـاس 

همـــان قرارداد قبلـــی اش دوباره عقد قـــرارداد کند.
بیرانوند پارســـال وقتی قراردادش را یکطرفه فسخ کرد، 

برای بازگشـــت قراردادی دو ســـاله به امضا رســـاند که بر 
اســـاس آن برای امســـال )فصل دوم قـــرارداد( 20 درصد 
بـــه پایه قـــرارداد پارســـالش اضافه می شـــد. ایـــن یعنی 
قـــرارداد 15 میلیارد و ۹00 میلیونـــی او به حدود 1۹ میلیارد 
تومـــان در این فصل می رســـید و باشـــگاه پرســـپولیس 
برای بازگشـــت بیرانونـــد راضی به عقد قـــراردادی به این 
ارزش اســـت.در عیـــن حـــال بیرانونـــد می دانـــد که اگر 
بحث تصمیم گیـــری کمیته تعیین وضعیت با شـــکایت 
باشـــگاه پرســـپولیس پیش برود با طولانی شدن پروسه 
تأییـــد یا عدم تأیید وجاهت این فســـخ، شـــاید خودش 
بـــه لحاظ فوتبالی ضرر کند که این مســـأله هم می تواند 

در تصمیم او تعیین کننده باشـــد.
بـــا این حال بـــا توجه بـــه صحبت های یکـــی از نزدیکان 
بیرانونـــد بـــه نظر می رســـد مســـأله اصلی همـــان پول و 
مبلغ بیشـــتر برای قرارداد جدید اســـت و در این صورت 

احتمال مصالحـــه وجود دارد.

اینکه باشـــگاه پرســـپولیس برای خریدهایـــش در نقل 
و انتقالات تابســـتانی ســـقف گذاشـــته و عدد مشخصی 
را تعییـــن کـــرده فوق العاده اســـت. البته که ســـال های 
قبل هم ســـقف داشـــتیم و بعضاً به صورت نامحسوس 
ایـــن ســـقف ها شـــکافته می شـــد و فـــرو می ریخـــت اما 
در پرســـپولیس مدیـــران باشـــگاه مدعی تعیین ســـقف 
بودنـــد و البته که نســـبت به یکـــی دو باشـــگاه مراعات 

. ند می کرد
مســـأله تعیین ســـقف و آنچه درباره ترابی، اسماعیلی فر 
و اخیـــراً علـــی علیپـــور مطرح شـــده نکتـــه فوق العاده 
بااهمیتـــی اســـت کـــه اگـــر واقعـــاً از ســـوی باشـــگاه 
پرســـپولیس رعایـــت شـــود می توانـــد در کلیـــت نقل و 

انتقـــالات تأثیـــر مثبت بگـــذارد.
ظاهراً باشـــگاه پرســـپولیس برای بازیکنان تاپ و درجه 
یک خود ســـقف 21 میلیارد 600 میلیون تومانی را تعیین 
کـــرده که اگـــر بتواند این ســـقف را رعایت کـــرده و فقط 

در حـــد شـــعار و مصاحبه هـــای مدیـــران نباشـــد خیلی 
هم خوب اســـت.

البته که در این میان موضوع آپشـــن ها و هوادار متمول 
می تواند به نوعی دور زدن محســـوس و نامحسوس این 
ســـقف تعیین شـــده باشـــد اما حداقـــل اینکـــه در نقل 
و انتقـــالات و مواجهـــه با بازیکن ســـالاری یـــک تصمیم 

مناســـب و کارآمد به نظر می رســـد.
البته که مدیریت در مواجهه با بازیکنان و خواسته های 
منطقـــی و غیرمنطقی شـــان همچنـــان به هنـــر مدیران 
باشـــگاه بســـتگی دارد اما اگر مدیران پرســـپولیس روی 
اصـــول خـــود بایســـتند و زمینه شـــکافتن ســـقف را باز 
نگذارنـــد ایـــن مهـــم بـــه ســـاماندهی وضعیـــت نقل و 
انتقـــالات کمک خواهـــد کـــرد. در واقع آنهـــا می توانند 
به بـــالا رفتـــن مبالغ پیشـــنهادی بازیکنـــان روی بورس 
لیگ هـــم کمک کننـــد و به ایـــن وضعیت نابســـامان و 
بازار مکاره نقـــل و انتقالات به نوبه خود ســـامان دهند.

فسخ، زیر سایه درخواست های جدید

بیرانوند برای قرارداد جدید پول بیشتر می خواهد
تعیین سقف قرارداد مثل فصول گذشته

پرسپولیس و تصمیم مهمی که نباید شعاری باشد


